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Onderstaand treft u aan de uitkomsten van de extra commissievergadering van 21 mei 2007, vooruitlo-
pend op de notulen. 
 
Nr.     Voorstel    Onderwerp                                                                                            Actie 
 

1  Opening 
De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen welkom. Zij 
verwijst naar het werkbezoek aan de politie, aan wie zij namens de 
commissie een bedankje heeft laten uitgaan. Wel stelt zij het op prijs 
eventuele afberichten in het vervolg vooraf te ontvangen omdat de 
organisator veel voorbereiding heeft getroffen, waaronder ook het 
verzorgen van een maaltijd.  
 

 

2  Bespreking jaarrekening 2006 en het rapport van bevindingen 
2006 van de accountant 
De heer R. Goldstein (RA PWC) en mevrouw L. Braam (lid contro-
leteam PWC) wonen de vergadering bij evenals de heren Van den 
Heiligenberg (wethouder), B. Roeleveld (concerncontroller) en G. 
van Weelden (beleidsmedewerker) van de gemeente. 
 
GroenLinks meldt dat de e-mail met het rapport van bevindingen 
de fractie niet heeft bereikt en verzoekt om aanpassing van de e-
mail verzendlijst. De heer Wijnveen zal dit verzorgen. 
 
De heer Goldstein loopt het rapport van bevindingen voor wat be-
treft de 10 belangrijkste boodschappen door. 
 
De fracties stellen hun vragen, die voor het grootste deel door de 
accountant, wethouder, concerncontroller en beleidsmedewerker 
worden beantwoord. De resterende, meestal technische vragen 
zullen door de fracties alsnog schriftelijk worden gesteld, zodat ze 
schriftelijk beantwoord kunnen worden. 
 
De heer Goldstein zegt toe artikel 70 van het BBV nog een keer te 
zullen nazien in relatie met de uitgevoerde controle. Verder zal hij 
de commissie via de voorzitter per e-mail antwoorden op de vraag 
over het verschil in de cijfers/opbrengsten grondexploitaties (blz. 
96 en blz. 137-139 van de jaarrekening). Verder zal hij nog kijken 
naar het door GroenLinks geconstateerde verschil op blz. 20 van 
het rapport van bevindingen aangaande het programma veiligheid 
(moet volgens fractie 19 zijn). 
 
De heer Van Weelden zoekt uit om welke activa het gaat bij de 
post eenmalige afschrijvingen van € 229.000 (blz. 101 jaarreke-
ning). Verder gaat hij de afschrijvingsmethode en -termijn van 40 
of 50 jaar na voor wat betreft gebouwen (blz. 130 van de jaarreke-
ning) in relatie met de Activanota. 
 
De heer van Weelden zal nagaan of de inwoners vanaf de website 
nog steeds zelf met gebruikmaking van hun postcode en sofinum-
mer hun WOZ-gegevens kunnen inzien. 
 
Wethouder Van den Heiligenberg zegt toe te zullen trachten tijdig 
het door ChristenUnie en PvdA gevraagde overzicht van de kosten 
en verzekeringsopbrengsten inzake De Schakel aan de commissie 
toe te sturen. Ook zal hij de complimenten die vanavond door de 
fracties zijn gegeven, aan de medewerkers overbrengen.  
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Verder zegt de wethouder toe te zullen zoeken naar het verslag 
van het gesprek van september 2006 tussen een delegatie van de 
provincie en een delegatie van de gemeente aangaande de inno-
vatieve methode. Hij verwacht dat het verslag van dit gesprek niet 
meer vertrouwelijk zal zijn. Als dit zo is, zal hij het de heer Dijkstra 
doen toekomen. 
 
Tot slot wordt afgesproken dat tijdens de extra bijeenkomst van 21 
juni 2007 bijlage C die vanavond is uitgedeeld door de heer Roele-
veld zal worden toegelicht. 
 
 

 
 
 
 
 
Dhr. Van den 
Heiligenberg 
 
 
 
 
Dhr. Roeleveld 
 

3  Rondvraag 
Er zijn geen aanvullende vragen. 
 
De voorzitter sluit onder dankzegging voor ieders komst en inbreng 
de vergadering. 

 

 
Met vriendelijke groet 
H. Wijnveen, loco- raadsgriffier 


